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   " 2מכתב מס' -"קולטים לחברות מלאה  

 שלום רב,ולבנים לחברים  

 "ושבו בנים... "בחירת המגרשים של שכונת בנים  ם תהליךבימים אלו הסתיי

במתחם מגורי  כולם ,במספר 4 ,המגרשים הנותריםמפות חנוך מסר לידי את 

      החיילים.

חברים: איציק איתני, יוסי ששון,ורד  9קליטה והיא מונה בחודש האחרון הוקמה ועדת 

לוזית מקורי בת שבע רינגוולד, שפיר, דנית ספלטר, מוישלה אנוליק, הילה זורע, 

 ואנוכי.

אני רוצה להודות לחברים שהתנדבו להיות חלק משמעותי מחידוש תהליך הקליטה 

ועצה מלווה קיימנו מספר ישיבות כשנורית מנהלת הקליטה במ בשדה נחמיה.

 את עקרי הישיבות העברנו לשרון מנהלת הקהילה ולאילון יו"ר ומדריכה אותנו.

 הנושאים שדנו בהם:

 סמכויות הוועדה 

 עקרונות הקליטה 

 פרופיל הנקלט 

 תהליך הקליטה 

 )סטטוסים בישוב )בנים ללא מגרש,בנים עם מגרש,יורשים,ובני זוג של חברים 

  ועוד.. במגרשיםתעדוף בנים  במקרה שיש יותר פניות 

 
 



 החלטות:

 .שלב ראשון הקליטה תתמקד בבני משק שאין להם מגרש

, שיהיה נכון לקיים הגרלה מבין המועמדים שפנוסברה לגבי התעדוף הוועדה 

ההחלטה הועברה לפתחה של מנהלת הקהילה ויו"ר כדי שאלה יעבירו את הסוגיה 

בשלב הזה  לוועד ההנהלה להחלטה ובמידת הצורך אף יועבר להחלטת האסיפה.

הסוגיה הזו היא הכי משמעותית בתהליך וחשוב לנו שההחלטה תתקבל בצורה הכי 

 נכונה ושיהיו שותפים לה כל הוועדות הרלוונטיות .

 קרי תהליך הקליטה:להלן ע

 פנייה מסודרת לרכזת הקליטה 

 העברת הפניות לועדת קבלה 

 אבחון כלכלי באקו שמיר 

 פגישה בוועדת הקבלה 

 אבחון חברתי ב"משאב גלילי" בגושרים 

 המלצות הוועדה לאסיפה 

 הצגת הנקלטים באסיפה 

 קלפי 

 חתימה על מסמכים 

שק שמתאימים אני שמחה לבשר שכבר פנו מספר בנים ומשפחות כולם בני מ

כמובן , אנחנו ולהקים את ביתם פה ומראים רצון רב להיות חברים בשדה נחמיה

 מברכים על כך.  

תקנון הקליטה נמצא באתר הקיבוץ . סוגיית התעדוף תדון כאמור בועדות 

 הרלוונטיות. על כל שאלה ו/או הגשת מועמדות אפשר לפנות אלי.

תהליך הזה הוא חדש לכולנו וחשוב אנא היעזרו בסבלנות ה ,לנקלטים העתידיים

יהיו בשקיפות  נהתקבלתלהנהלה ולי לעבור אותו בצורה שקופה ונכונה וההחלטות ש

 מלאה ובצורה הכי ראויה שתתאים לשדה נחמיה ולנקלטים החדשים.

 

 בברכה                     

 רכזת קליטה –אילנה עמידור       


